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VARİO PRİNT 
(ARKALIK)

Karadeniz’in en önemli geçim kaynağı olan, dünya üreti-
minde ise en büyük üretim payına sahip olduğumuz fındığın 
hasadı, bu yıl biraz erken başladı. Sahil kesiminde 8 Ağus-
tos’ta başlayacağı açıklanan fındık hasadı bazı bölgelerde fın-
dığın erken olgunlaşmasından ötürü toplanmaya başladı.

Piraziz’de yaşayan Fatma Uzunoğlu ve oğlu Ceyhun Uzu-
noğlu’yla birlikte bahçelerindeki fındığı toplamaya başladılar. 
Bayramın dördüncü günü itibariyle fındık hasadına başladıkla-
rını belirten Fatma Uzunoğlu konuşmasında “ Fındık bu yıl 
beklediğimizden erken olgunlaştı. Bizde bayram tatilini fırsat 
bilerek oğlumla başladık fındığımızı toplamaya. Çok bir fındı-
ğımız yok ama Allah bereket versin, fındık fiyatları bu sene 
diğer yıllara göre daha iyi. Fındık çiftçilerimiz yeni sezonda 
hayırlı bir hasat zamanı geçirirler inşallah” ifadelerini kullandı.

Espiye’de Koronavirüs va-
kaları görülmesi üzerine Ku-
rugeriş ve Çalkaya Köylerin-
de karantina uygulaması baş-
latıldı İlçe kaymakamı Taner 
Tengir, konuyla ilgili yaptığı 
açıklamada şu bilgilere yer 
verdi:"Son günlerde artan ko-
ronavirüs vakaları sebebi ile 

Sazbeyi’ndeki bir istas-
yona boşaltma yapmak için 
gelen LPG yüklü TIR tan-
kerde sızma meydana gel-
mesi ve yakıtın havaya ka-
rışması, endişe, panik ve 
korku yarattı. Bu sırada 
şehir içi yolu yaya ve araç 
trafiğine kapatıldı, yoğun 
güvenlik önlemleri alındı. 

Fiskobirlik Yönetim Kurulu 
Başkanı Lütfi Bayraktar, “üre-
ticinin vermek istediği bütün 
fındığa talibiz” dedi. Bayrak-
tar,birliğin tüm depo ve ekip-
leriyle yeni sezona hazır oldu-
ğunu belirterek, yeni fiyat 
açıklamayacaklarını, ancak ser-
best piyasada oluşan fiyatla-
rın üzerinde bir fiyatla alım 
yapacaklarını söyledi.

GÜNCEL’e açıklama ve de-
ğerlendirmelerde bulunan 
FKB Başkanı Lütfi Bayraktar, 
“TMO’dan sonra taban fiyat 
açıklamayacağız. 5 yıldır yap-
tığımız gibi serbest piyasada 
oluşan fiyatın 50 kuruş üze-
rinde bir fiyatla alım yapaca-

F�SKOB�RL�K 
Lütfi Bayraktar:
“B�ze fındık vermek
�steyenler�n bütün
fındığına tal�b�z.
F�yatımız serbest
p�yasının üzer�nde
olacak”

‘BEN DE VARIM’ DED�
ğız. Geçen yıl da 17 lira 
taban fiyat vardı ama 24 lira-
ya da fındık aldık” dedi.

“Bize fındık vermek iste-
yen, birliğe gelen her üretici-
nin fındığına talibiz diye ko-
nuşan Bayraktar, şunları söy-
ledi: “Üreticinin fındığını 
ekiplerimizle gidip çuvallan-
mış şekilde kapısından alaca-
ğız. Bütün depolarımızı da 
emanete açtık. 

Fındığını bırakıp ileride 
emaneti bozdurmak isteyen 
üreticiye parasını o günkü fi-
yattan ödeyeceğiz”

Öte yandan birlik önü-
müzdeki günlerde alımlara 
bütün bölgelerde başlayacak.

LPG TANKI PANİĞİ
GİRESUN’DA FACİA YAŞANMASINA RAMAK 
KALDI. LPG SIZDIRAN TANKERİN, PATLAMA 

RİSKİNE KARŞI GENİŞ KAPSAMLI ÖNLEMLER ALINDI
Yörede yaşayan vatandaşlar 
patlama tehlikesine karşı uya-
rıldı. İtfaiye ambulans ve 
diğer araçlar ve ekipler teyak-
kuz durumunda bekletildi.

Ancak saatler sonra sızıntı 
buzlamayla dondurulabildi ve 
tanker Aksu’daki eski çöp ala-
nına çekildi.

Devamı sayfa 2’de
ESPİYE’DE İKİ KÖY KORONAVİRÜS KARANTİNASINDA

İlçemize bağlı Çalkaya Köyü 
ve Kurugeriş Köyünde ikinci 
bir emre kadar her iki köyü-
müzü de karantina altına 
almış bulunuyoruz. Kayma-
kamlığımız başta olmak 
üzere, belediyemiz, Toplum 
Sağlığı Merkezimiz, Jandar-
mamız ve diğer kurumlarımız 

köylerimizin ihtiyaçlarını kar-
şılama konusunda gerekli 
tedbirleri almışlardır”.

Kaymakam Tengir, açıkla-
masında; fındık hasat sezo-
nu olduğundan bu köyleri-
mizde yaşayan vatandaşları-
mız köy içerisinde tarımsal 
faaliyetlerini gerçekleştirebi-
leceklerini ancak ; köyler ara-
sında ziyaret, misafirlik gibi 
nedenlerle köylere giriş ve çı-
kışa izin verilmeyeceğini söy-
ledi.

Kaymakam Taner Tengir

FINDIKTA HASAT BAŞLADI

Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, Koronavirüs tablo-
sundaki artışa dikkat çekti 
ve "daha önce, bazı illerle 
sınırlı olan vaka artışlarının 
önümüzdeki günlerde ülke 
geneline yayılmasından en-
dişe duyuyoruz" açıklama-
sında bulundu.

Bakanın dikkat çektiği 
Virüsün yayılma olasılığı olan ilerden birisi de Giresun. Bayram 
ve hemen ardından başlayan fındık toplama sezonuyla birlikte 
ilde yoğun insan hareketliliğinin yaşanacağına, bunun da riski ar-
tıracağına dikkat çekiliyor.

Bu nedenle son 10 gün içinde Giresun’da merkez ve ilçeler-
de Koronavirüs vakalarında artışlar gözlendiği ifade edilirken, 
bununla ilgili resmi açıklama yapılmaması endişeleri artırıyor.

Giresun’daki bu artış son 24 saat içinde bakanlığın ‘Hayat 
Eve Sığar’ uygulamasında da kendini gösterdi ve daha önce va-
kanın olmadığı merkez ve ilçelerde hasta yoğunlukları işaretlerle 
belirtildi.

VİRÜSTE ARTIŞ VAR, AÇIKLAMA YOK

Espiye CHP ilçe örgütünün yürüttüğü “Bir Çocuk-
ta Sen Sevindir” kampanyası sürüyor. Kampanya kap-
samında Kurban bayramı süresince Hacı köy, Adabük 
mahallesi Çam mahallesi, merkez mahallesi, Esentepe 
mahallesi ve Boncukçu mahallesinde İlçe yöneticileri, 
kadın ve gençlik kolu üyeleri 150 çocuğa hediye dağıt-
tılar.

Başkan Eşref Bodur, kampanyaya katılımların sür-
düğünü belirterek, emeği geçenlere teşekkür etti.

Giresun İl Jandarma Komutanlığı tarafından Espiye’de dü-
zenlenen operasyonda uyuşturucu madde imalatı ve ticareti 
yaptığı belirlenen 2 kişi tutuklandı.

Espiye’nin Kurugeriş köyünde alınan istihbarat üzerine ya-
pılan ev ve arazi aramalarında 2 kilogram kubar esrarın yanı 
sıra çok sayıda kenevir bitkisi ve tohumu ile birlikte bir adet 
hassas terazi ele geçirildi. İl Jandarma Komutanlığı ekipleri ve 
Uyuşturucu Madde Arama Köpeği Haklı'nın da katıldığı 
arama çalışmalarında gözaltına alınan 3 kişiden ikisi çıkarıl-
dıkları mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine gönderi-
lirken, bir kişi serbest bırakıldı.

UYUŞTURUCULARI ‘HAKLI’ BULDU

“BİR ÇOCUKTA SEN
SEVİNDİR KAMPANYASI”



Sayfa 2
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

05.08.2020

YÖNETİM YERİ:
Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık Reklam Hiz. San. ve Tic. Ltd. Şti.

Hacı Miktad Mah. Alpaslan
 Cad. No:31/ GİRESUN
Tel   : 0454 505 02 28

e-posta: giresunguncelhaber28@gmail.com
www.giresunguncel.com.tr

Yazı İşleri Müdürü
Ufuk KEKÜL

Haber Müdürü
Ercan TARISpor Sorumlusu

Ali AKTEN
Editör

Salih ŞAHİN

GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Yıl: 1      Sayı:88      05.08.2020
İMTİYAZ SAHİBİ

Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
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Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
Giresun Güncel Tesisleri

GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

HP’nin Giresun’da varlık sorunu var. Partinin hükmü şah-

Csiyetinin kalmadığı ve temsil özelliğini yitirdiği ifade edili-
yor ve bununla ilgili yakınma, eleştiri ve şikayetler ayyuka 

çıkmış durumda.
Tepkiler İl Başkanı Sayın Fikri Bilge ve ekibi, onların göreve 

gelmesinde etkin rol oynayan eski başkan Kerim Aksu üzerinde 
yoğunlaşıyor.

‘Partiyi bitirdiler’ deniyor.
Bunlar derin mevzular.
Ama Türkiye’de ve Giresun’da siyasete malzeme olacak, söy-

leme ve eyleme dönüştürülüp kullanılacak pek çok şey yaşanır-
ken, Bilge’nin sessiz kalması, hatta ortalıkta hiç görünmemesi, za-
manını il dışında geçirmesi, kamuoyuna dönük hiç bir çalışma ya-
pılmaması ilginç bulunuyor.

Bir CHP’linin dediği gibi ‘belediye gitti, Giresun’da CHP 
bitti’

Bu durum galiba en çok da Ak Parti’nin işine geliyor.
Aslında CHP sadece Giresun’da değil, tüm Türkiye’de de 

aynı durumda. Yeterli, tutarlı muhalefet yapılmaması, sorunlara 
çözüm önerilememesi, iç ve dış konularda politika üretilememesi, 

İNCE PARTİ KURACAK MI?
ikircikli, korkak ve ürkek davranması sadece TBMM’de Ak 
Parti’yi eleştirme üzerine kurulu bir yönetim sistemi ve anlayışı 
CHP’lileri çıkışa ve bir arayışa yöneltiyor.

‘Kemal Kılıçdaroğlu’yla olmuyor’ bir slogan haline geliyor. O 
ve ekibi umut olmaktan çok uzaklar.

Hele renksiz, şekilsiz, biçimsiz, özsüz ve heyecansız, sadece 
Kılıçdaroğlu’nu genel başkan, ‘adamlarını’ yönetime seçme orga-
nizasyonuna, salon toplantısına dönüşen güya ‘kurultay’, tam bir 

kırılma noktası oldu.
CHP’nin Cumhurbaşkanı adayı Muharrem İnce’nin de yeni 

parti kurma girişiminde bulunacağı tam da bu günlere denk 
geldi.

‘Açıklamam yok’ diyor ama bir girişim içinde olduğu belli.
İnce parti kurar mı, kurar, kursun, hatta geç bile kaldı.
Uzun süredir, hatta aday olduğundan bu yana zaten kapının 

eşiğinde duruyor. Yalnızları oynuyor. CHP’yi bölen adam olmak 
istemediği için de uzun süredir bekliyor.

Peki yeni bir parti başarılı olur mu, şimdiden bir şey söyle-
mek için erken ama o partinin Muharrem İnce’yi Cumhurbaşkanı 
adayı yapma kulübü olmaması, her şeyden önce bir parti olması 
gerekiyor.

Kaldı ki İnce’ye verilen %31 civarındaki bir oy kenarda bek-
lemiyor.

Dolayısıyla Ali Babacan ve Ahmet Davutoğlu’nun partisi gibi 
şişirildikten sonra patlama olasılığı da çok yüksek.

Tabi tüm bunları zaman gösterecek, bekleyip göreceğiz.

Ak Part�’de bayramlaşma toplantısı 
�l başkanlığı salonunda yapıldı. 

Toplantıda bayram sonrası ve yaz 
dönem�nde yapılacak çalışmalar,toplan-
tı ve z�yaretler konuşuldu, Türk�ye ve 
G�resun’la �lg�l� değerlend�rmeler ya-
pıldı.

G�resun’da korku dolu saatler saat 20.00 sıralarında 
başladı. Yakıt boşaltmak üzere Sazbey�ndek� �stasyona 
gelen tanker�n s�stem�nde sızıntı meydana gelmes�, gü-
venl�k, �tfa�ye, sağlık b�r�mler�n� harekete geç�rd�. Patla-
ma tehl�kes�ne karşı çevrede gen�ş güvenl�k önlemler� 
alındı.

YOL TRAFİĞE KAPATILDI
Gece uzun süre Atatürk Bulvarı, Fat�h Caddes�, Meh-

met Larç�n Caddes� trafiğe kapatıldı ve araç geç�ş�ne �z�n 
ver�lmed�. Çevredek� apartmanlarda oturan vatandaşlar 
da tedb�r amaçlı uyarılırken, �tfa�ye ek�pler� olası b�r pat-
lamaya karşı hazır beklet�ld�.

LPG yüklü tankerdek� sızıntı gecen�n �lerleyen saat-
ler�nde Samsun’dan gelen ş�rket�n ek�pler� tarafından 
buzlama yapılarak donduruldu.

Konuyla �lg�l� b�r açıklama yapan G�resun Val�l�ğ�, 
tanker�n şeh�rden uzaklaştırıldığını duyurdu. Açıklamada 
“tanker Aksu'dak� esk� çöp alanına başka b�r tankere bo-
şaltım �ç�n gerekl� güvenl�k önlemler� alınarak eskort eş-
l�ğ�nde �nt�kal ett�r�lm�ş olup, şeh�r merkez�ndek� trafik 
ve petrol �stasyonu çevredek� apartmanlar normale dön-
müştür.

Vatandaşlarımıza geçm�ş olsun d�lekler�m�z� �let�r, 
Kamuoyunun b�lg�s�ne saygıyla sunulur”.

2020 ürünü fındık hasa-
dına sah�l kes�mler�nde 7 
Ağustos’tan önce başlanma-

UFK’DAN FINDIĞI YERDEN TOPLAYIN ÇAĞRISI

ması açıklanmış �ken, üret�-
c�ler�n bayram önces�nden 
başlayarak bahçelere g�rme-

ler�n�n kal�tede çok büyük 
düşüşlere sebep olacağı b�l-
d�r�ld�.

Ulusal Fındık Konsey� 
(UFK) Başkanı Sebahatt�n 
Arslantürk, fındığın tam ol-
gunlaştıktan sonra hasat 
ed�lmes�n�n randıman üze-
r�nden kal�tede, dolayısıyla 
da kazançta artışa neden ola-
cağını hatırlatarak, “Bu ne-
denle hasat �ç�n, ‘Daldan 
değ�l yerden toplayın’ çağrı-
sı yapıyoruz” ded�.

Fındığın tam olgunlaş-
madan toplanmasının ürün-
de sadece randıman değ�l, 
aynı zamanda k�lo kaybına 
da yol açtığını bel�rten Ars-
lantürk, “TMO’nun 50 ran-
dıman levant kal�teye vere-
ceğ�n� açıkladığı 22 l�ralık 
fiyat üzer�nden hesap 

edecek olursak, sadece 1 ran-
dımanın da 44 kuruşa teka-
bül ett�ğ�n� hesap edersek, 
bunun da m�ktar ve kal�te 
kaybı ve �şç�l�k mal�yet� ola-
rak neredeyse 1 l�raya denk 
geld�ğ�n� görürüz. Bu da 
erken toplama hal�nde 700 
b�n ton fındıkta, üret�c�n�n 
700 m�lyon l�ralık b�r gel�r 
kaybı demekt�r” d�ye konuş-
tu.

Arslantürk, fındığın tam 
olgunlaştıktan sonra yerden 
toplanmasının hasattak� �ş-
ç�l�k masrafında da azalma-
ya yol açacağını hatırlatarak 
“Yerden hasatta b�r �şç� dal-
dak�ne göre çok daha fazla 
fındık toplayab�lmekted�r. 
Bunun da göz önünde bu-
lundurulması gerek�r” d�ye 
konuştu.

AK PARTİ’DE DEĞERLENDİRME TOPLANTISI
Toplantıya m�lletvek�ller� Cemal Öz-

türk, Kad�r Aydın, İl Başkanı Kenan 
Tatlı, İl Genel Mecl�s Başkanı Ahmet 
Şah�n ve İl Genel Mecl�s� üyeler� ve 
part� yönet�c�ler� katıldı.

Toplantıya �l dışında olan M�lletve-
k�l� Sabr� Öztürk katılmadı.

Kocael� Büyükşeh�r Be-
led�yes� Gebze’de �kamet 
eden ve G�resun’dek� köyle-
r�ne dönmek �steyen Güzey 
a�les�ne yardım el�n� uzattı. 
Köye Dönüş projes�ne baş-
vuran Güzey a�les� Büyük-
şeh�r’�n yardımıyla köyler�-
ne dönüş sağladı.

Oğlu �le b�rl�kte 
Gebze’de k�rada yaşayan 63 
yaşındak� Sunay Güzey, 3 
yıl önce Kocael�’ne taşındı. 
Oğlunun yaşadığı uyum so-
runu neden�yle zor günler ge-
ç�ren Sunay Güzey, G�re-
sun’a dönmek �sted�. Bu kap-
samda Güzey a�les�, “Köye 
Dönüş” projes�ne başvurdu. 
Kocael�'de yaşayan ve köy-
ler�ne dönmek �steyen a�le-
lere yönel�k eşya taşıma h�z-

TEHLİKELİ TANKERDEKİ SIZMA
BUZLAMA YAPILARAK DONDURULDU

GİRESUNLU AİLENİN KÖYE DÖNÜŞÜNE KATKI
met� olan ‘Köye Dönüş’ pro-
jes�ne başvurusu Sunay 
Güzey’�n Sağlık ve Sosyal 
H�zmetler Da�res� Başkanlı-
ğı Sosyal H�zmetler Şube 
Müdürlüğü tarafından de-
ğerlend�r�ld�. Nakl�ye h�z-
met� desteğ� ver�len Güzey 
a�les� Büyükşeh�r’�n yardı-
mıyla köyler�ne döndü.

Çocuğu �ç�n üzülen anne, 
Sunay Güzey, “Çocuğumu 
rahatsızlığı yüzünden mem-
leket�me dönmek �sted�m. 
Çocuğum çalışamıyor. 
Gebze’den G�resun’a köyü-
me g�tmek �st�yordum. Ko-
cael� Büyükşeh�r Beled�ye-
s�’ne başvuruda bulundum. 
Allah onlardan razı olsun. 
B�z�m köyümüze taşınma-
mıza yardımcı oldular” ded�.

Türk�ye fındık �hracatı rekora g�d�yor. Fındık �hraç se-
zonu �ç�nde, 11 ayda Türk�ye’den 331 b�n 65,9 ton fın-
dık �hracatı karşılığında 2 m�lyar 226 m�lyon dolar gel�r 
elde ed�ld�.

Türk�ye, geçen sezonun aynı dönem�nde 261 b�n 820 
ton fındık �hracatı karşılığında 1 m�lyar 544 m�lyon 114 
b�n 395 dolar kazanç elde etm�şt�.

Karaden�z Fındık Mamuller� ve İhracatçıları B�rl�ğ� 
kayıtlarına göre 1 Eylül 2019- 31 Temmuz 2020 döne-
m�nde, standart naturel �ç fındığın kental� (100 k�logram) 
ortalama 695 dolardan �şlem gördü.

11 ayda 2.2 m�lyar dolarlık fındık �hraç ed�ld�
G�resun Z�raat Odası Başkanı Nur�tt�n Karan, 
TMO’nun kota uygulamaması çağrılarının aks�-
ne kota öner�s�nde bulundu. Karan, yaptığı açık-
lamada, bu yıl 665 b�n ton olarak açıklanan tah-
m�n� rekolten�n fındık yet�şt�r�len toplam dekar 
alana bölünerek üret�c�ye uygulanacak kota m�k-
tarının tesp�t ed�lmes�n� �sted�.
Nur�tt�n Karan, TMO’nun halen �lçe bazında 
alım kotası bel�rled�ğ�n� bununda daha çok fın-
dık yet�şen sah�l koldak� fındık üret�c�s�n�n aley-
h�ne olduğunu kaydett�.

G�resun Val�s� Enver Ünlü, son Kaymakamlar Ka-
rarnames� �le �l�m�ze bağlı �lçelere ataması yapılan kay-
makamları makamında kabul ederek görüştü.

Val� Ünlü, Esp�ye, Eynes�l, Görele, Güce, Şeb�nka-
rah�sar ve T�rebolu kaymakamlarını makamında kabul 
ederek, yen� görev yerler�nde başarılar d�led� ve ayrıca 
çalışmalarında �zleyecekler� yöntemler� anlattı.

YENİ KAYMAKAMLAR GÖREVE BAŞLADI

KARAN, İLÇE BAZINDA KOTAYA KARŞI

G�resun Beled�yes� ek�pler� 
şehr�n b�rçok noktasında alt yapı 
çalışmalarına devam ed�yor. Be-
l�rlenen program dah�l�nde so-
runlu olan yerler tesp�t ed�ld�k-
ten sonra çalışmalar başlatılıyor.

Beled�yeden yapılan açıkla-
mada, Su ve Kanal�zasyon Mü-
dürlüğü’ne bağlı ek�pler�n, Cum-
hur�yet Mahalles�’nde yağmur 
suyu hattı yapımı, Ged�kkaya 
Mahalles� Ged�kkaya Cadde-
s�’nde boy ızgara montajı ve 
Teyyaredüzü Mahalles� Altın 
Yunus Caddes�’nde �se şebeke ta-
m�ratlarının devam ett�ğ�n� be-
l�rtt�ler.

G�resun’da alt yapı çalışmaları devam ed�yor

1. sayfadan devam
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G�resun Beled�yes� 
Basın İlet�ş�m Bürosu, 15 
aylık süreçte 837 haber üre-
terek bu haberler� basın ve 
kamuoyuyla paylaştı. Bu ha-
berler�n (facebook, �nstag-
ram, tw�tter) ortalama 1150 
paylaşımı yapıldı. üret�len 
b�r çok haber ulusal basın-
da, yerel gazetelerde, web s�-
teler�nde yayınlandı.

Son b�r ayda G�resun Be-
led�yes� de sosyal medya he-
saplarındak� paylaşım-
larında genel toplamda orta-
lama 246 b�n 179 k�ş�ye 
er�şt�. G�resun Beled�ye-
s�’n�n resm� web s�tes�n� �se 
son b�r ay �çer�s�nde 35 b�n 
k�ş� z�yaret ett�.

Büronun açıklamasında 
ver�len b�lg�ye göre, Başkan 
Aytek�n Şenl�koğlu’nun, sos-
yal medya hesaplarındak� 
paylaşımları genel toplamda 
son b�r ayda 988 b�n 174 k�-
ş�ye er�şt�.

AK Part� Genel Merkez� 
tarafından yayınlanan rapor-
da da bu başarı takd�r gördü. 
AK Part�l� 24 Beled�ye Baş-
kanı (Büyükşeh�rler har�ç) 
arasında Haz�ran ayı ver�le-
r�ne göre ‘Gönder� Başına 
Etk�leş�m Raporlarında’ G�-

G�resun Esnaf ve Sanatkarlar Odası (GESOB) Al� Kara,G�resun’da 
bulunan esnaf odalarının başkanlarına, oda üyeler�yle paylaşmak üzere 
700’er adet maske ve dezenfektan hed�ye ett�.

7 b�n adet maske dağıttı
GESOB toplantı salonunda bunun �ç�n b�r toplantı düzenleyen Kara, 

pandem� sürec�nde G�resun Beled�yes�’n�n çalışmalarını takd�r ett�ğ�n� be-
l�rtt�. Başkan Kara “bu süreçtek� çalışmaları part�l� part�s�z herkes�n tak-
d�r etmes� gerek�r, yapılan bu memlekete yapılmıştır. B�z geçm�ş dönem-
de de Ker�m bey�n yaptığı güzel çalışmalarını takd�rle karşılamıştık, 
bugün de aynı şek�lde Aytek�n bey�n yaptığı çalışmaları takd�rle karşılı-
yoruz ve beled�ye başkanımıza teşekkür ed�yoruz” �fadeler�n� kullandı.

Toplantının ardından Al� Kara tarafından G�resun merkezde bulunan 
10 esnaf odası başkanına G�resun Beled�yes� tarafından hazırlanan 
700’er adet maske ve el dezenfektanları dağıtıldı.

Ordu’da Koronav�rüsle 
mücadele kapsamında 
düğün, n�şan ve sünnet tö-
renler�nde korona v�rüs ted-
b�rler�ne uyulup uyulmadığı 
s�v�l ek�pler tarafından de-
netlenecek.

Ordu �l Hıfzıssıhha Mec-
l�s� tarafından alınan karar-
lara göre, korona v�rüs has-
talığı bel�rt�s� gösteren k�ş�-
ler �le temaslı oldukları k�ş�-
ler�n numuneler� evler�nde 
alınacak, �zolasyona tab� tu-
tulan k�ş� b�lg�ler� İl Sağlık 
Müdürlükler�nden tem�n ed�-
lecek ve �lk 7 günlük süre 
�çer�s�nde �zolasyon şartları-
na uyulup uyulmadığı kol-
luk b�r�mler�nce b�reb�r de-
netlenecek.

Yapılan açıkalamada 
düğün, n�şan, sünnet g�b� or-
gan�zasyonlarda maske kul-
lanımı �le fiz�k� mesafeye 
uyulması kurallarına aykırı 
durumlara kes�nl�kle müsa-
ade ed�lmeyeceğ�, bu konu-
da uyarıcı ve uzman dene-
t�m ek�pler� mar�fet�yle de-
net�mler gerçekleşt�r�leceğ�, 
bu organ�zasyonları yapan 
�şletmeler�n kurallara uyma-
ması hal�nde b�r�nc� �hlalde 
uyarı �k�nc� �hlalde �dar� 

BELEDİYE
BASIN
BÜROSU’NUN
BAŞARISI

resun Beled�ye Başkanı Ay-
tek�n Şenl�koğlu �k�nc� sıra-
da yer�n� aldı. Aynı değer-

lend�rmede G�resun Beled�-
yes� �se beş�nc� sırada yer al-
mayı başardı.

ORDU’DA VAR, BİZ DE NEDEN YOK?
KORONAVİRÜS

ÖNLEMLERİNİN DENETİMİNİ 
SİVİL POLİSLER VE

GÖREVLİLER YAPACAK.

para cezası kes�leceğ� vur-
gulandı.

Bu �ş yer� ve �şletmeler�n 
üçüncü �hlalde 1 gün, dör-
düncü �hlalde 3 gün süreyle 
faal�yetler�n�n durdurularak 
ağır cezalarının uygulanaca-

ğı, ayrıca bu tür organ�zas-
yonların s�v�l personel veya 
s�v�l kıyafetl� pol�s mar�fe-
t�yle denet�mler�n�n yapıla-
cağı aktarıldı.

Toplu taz�ye uygulaması 
�le �lg�l� olarak taz�ye evle-

r�nde, evlerde ve açık alan-
larda taz�ye yapılmaması �s-
tend�. Bu konuda cam� ve 
beled�ye hoparlörler� �le kol-
luk araçlarından günde en 
az 1 kez anons yapılacağı be-
l�rt�ld�.

TMO’nun geçen sene ç�ftç�den 16 l�raya aldığı fındı-
ğı 20-24 l�raya sattığını anımsatan İstanbul Fındık ve 
Mamuller� İhracatçıları B�rl�ğ� (İFMİB) Yönet�m Kurulu 
Başkanı Al� Haydar Gören, “TMO, fındığı bu fiyattan 
sattığı dönem, köylünün el�nde fındık kalmamıştı. Bu ge-
l�r� üret�c�n�n kazanmasını �sterd�k” ded�.

“İhracatçılar, TMO p�yasayı dengeleyen regülatör b�r 
kurum mu yoksa t�car� b�r kuruluş mu sorusunun ceva-
bını arıyor” d�yen Gören, “alım stratej�n� önceden bel�r-
leyen TMO’nun satış stratej�s�n� de önceden açıklaması 
gerek�yor” �fadeler�n� kullandı.

Gören, “Üret�mden �hracata kadar fındıkta da b�r dev-
let pol�t�kası oluşmalı” taleb�nde bulundu.

G�resun’dak� s�yas� part� 
kadın kolları, send�ka ve der-
nekler�n oluşturduğu G�re-
sun Kadın Platformu, İstan-
bul Sözleşmes�'n�n etk�n ola-
rak uygulanmasını �st�yor

Gaz� Caddes� üzer�nden 
İstanbul Sözleşmes� ve 
kadın c�nayetler�ne vurgu 
yapan döv�zlerle yürüyerek 
Atatürk Meydanı'na gelen 
kadınlar, burada 1 saat otur-
ma eylem� yaptı.

Oturma eylem�ne katılan 
kadınlar İstanbul Sözleşme-
s�'n�n kadınların yaşamı �ç�n 

İFMİB BAŞKANI GÖREN: “TMO SATIŞ
STRATEJİSİNİ DE BELİRLESİN”

GESOB Başkanı Al� Kara: “Şenl�koğlu’nu takd�r ed�yoruz”

KADINLARDAN İSTANBUL SÖZLEŞMESİNDE KALALIM ÇAĞRISI

çok öneml� olduğunun altını 
ç�zen konuşmalar yaptılar.

Ardından Platform adına 
basın açıklamasını okuyan 
KESK tems�lc�s� Sevg� 
Özgan, İstanbul Sözleşme-
s�'n�n "kadına yönel�k ş�d-
detle mücadele" kapsamın-
da öneml� yükümlülükler ge-
t�rd�ğ�n� �fade ett�.

Özgan "G�resun Kadın 
Platformu b�leşenler�, yarın 
görüşülecek olan İstanbul 
Sözleşmes�'ne da�r, "Bu söz-
leşme 6 yıl önce yürürlüğe 
g�rd�. Ancak etk�n şek�lde 

uygulanmadı. İptal� asla dü-
şünülmemel�, etk�n b�ç�mde 
uygulanmalı. Çünkü kadın 
c�nayetler� ve ş�ddet bu söz-
leşmeyle sona erecek" şek-
l�nde talepte bulundular. 
Bazı çevreler d�n� hassas�-
yetler� bahane ederek, söz-
leşme üzer�nden toplumu ku-
tuplaştırıyor. Oysa Türk�ye 
bu sözleşmey� �lk �mzalayan 
ülked�r" ded�.

Öte yandan sözleşmeyle 
�lg�l� kararın ver�leceğ� Ak 
Part� MKYK toplantısı önü-
müzdek� haftaya ertelend�.

http://info@linra.com.tr
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Anma etk�nl�kler� bu yıl 
koronav�rüs neden�yle Ça-
ğırgan Baba türbes�nde dü-
zenlenen programla yapıldı. 
Program; Çağırgan Baba 
Kültür merkez�nde Süley-
man Şah Cam�� İmam Hat�b� 
Hüsey�n Darama tarafından 
Kuran-ı Ker�m okunması �le 
başladı, Emekl� Kurmay 
Albay Adem Darama tara-
fından Çağırgan Babanın ta-
nıtımı �le �lg�l� konuşması 
�le devam ett�.

Daha sonra V�rüs salgını 
sürec�nde vefat eden köylü-
ler �ç�n gıyab� cenaze nama-
zı kılındı.

Anma kom�tes� başkanı 
Ar�f Dede, yaptığı açıklama-
da “Köylüler�m�z, hemşer�-
ler�m�z ve dostlarımız tara-

Fındıkta aflatoksin olu-
şumunun önlenmesinde 
hasat ve harmanda dikkat 
edilecek hususlar:

1- Fındık mutlaka resmi 
olarak ilan edilen tarihler-
den önce toplanmamalı, 
hasat olgunluğuna ulaştık-
tan sonra toplanmalıdır.

2- Hasat sırasında çeşitler birbirine karıştırılmamalı, 
erkenci ve geççi çeşitler ayrı ayrı hasat edilmelidir.

3- Yere dökülen fındık bekletilmeden toplanmalıdır.
4- Toplanan zuruflu fındıklar, çuvalda kızışmaya 

meydan vermeden en kısa zamanda harmana boşaltıl-
malıdır.

5- Harmanda ıslak zemin ve toprak üzerine fındık 
zurufu dökülmemeli, harman zemini kuru olmalı, 10 
cm den kalın serilmemeli ve sık sık karıştırılmalıdır.

6- Yağışlı durumlarda zurufun üzeri örtülmeli, örtü 
olarak kullanılacak malzemenin zurufla teması engel-
lenmelidir. Uzun süre zurufun üzeri kapalı tutulmamalı-
dır.

7- Ayarı iyi yapılmış, taneyi kırmayan, zuruftan ve 
yabancı maddeden iyi ayıran sağlam patoz kullanılma-
lıdır.

8- Patozlanan fındık derhal kuru harmana serilmeli, 
dane fındıklar 3-4 saatte bir karıştırılarak iyice kuruma-
sı sağlanmalıdır.

9- Kuruyan fındık vantilatörle ve elle seçilerek, için-
deki boş, kırık, çürük fındıklar ve zuruf kalıntıları ayık-
lanmalıdır.

10- Kuruyan iç fındığın nem oranı % 5 den fazla ol-
mamalıdır.

11- Kurumuş fındıkları sıcak halde çuvallama işlemi 
yapılmamalıdır. Çuvallama sabah erken veya akşam 
geç saatlerde yapılmalıdır.

12- Kuruyan fındıklar havalanmayı sağlayan jüt 
v.b. çuvallarda zemini tahta olan bir depoda yüksek yı-
ğınlar oluşturmadan muhafaza edilmelidir.

13- Çuvallanan fındıklar satışa sunulmayacaksa de-
polama yerleri için ambar zararlılarına karşı önlem 
alınmalıdır.

Üreticilerimiz bahsedilen bu hususlara dikkat ettik-
leri sürece fındıkta aflatoksin oluşmasının önüne geç-
miş olacaklardır. Böylelikle kaliteli, sağlıklı, sürdürüle-
bilir fındık üretimi gerçekleştirebileceklerdir.

Üreticilerimiz konu hakkında daha geniş bilgiyi; İl 
ve İlçe Tarım ve Orman Müdürlüklerinden alabilirler.

Doğankent İlçe Jandarma Komutanlığı ek�pler� bay-
ramda köylerdek� bayramlaşmalara katılarak çocuklara 
çeş�tl� hed�yeler verd�.

Köy gez�ler�nde çocuklara çeş�tl� hed�yeler veren �lçe 
Jandarma Komutanlığı ek�pler� ayrıca Doğankent Yol 
Kontrol Noktasında yaptığı uygulamalarda, kurban bay-
ramı tat�l� süres�nce trafik güvenl�ğ� konusundak� farkın-
dalığı artırmaya ve meydana geleb�lecek trafik kazalarını 
önlemeye yönel�k, sürücüler�n maske ve fiz�k� mesafe ku-
rallarına r�ayet ed�lerek, bayramlarını tebr�k etm�şt�r. 
İç�şler� Bakanlığı tarafından başlatılan Bu Yolda Hep B�r-
l�ktey�z, Hatalı Sürücüye Kırmızı Düdük, Öncel�k Haya-
tın Öncel�k Yayanın kampanyaları hakkında b�lg�lend�r-
meler yapılmıştır.

G�resun'da 1924-1927 yılları arasında Şa�r Can 
Akeng�n ve arkadaşları tarafından 27 sayı yayımlanan 
kültür-sanat-edeb�yat derg�s� “İZLER”, 96 yıl aradan 
sonra yen�den yayımlandı.

28. SAYISI BAYİLERDE
Can Akeng�n B�lg� Yurdu Derneğ� tarafından yayına 

hazırlanan ve Başkan Gürsel Ekmekç� (�mt�yaz sah�b�), 
Mustafa Onur Ustaoğlu, (genel yayın yönetmen�) Şen-
gül Coşkun (sorumlu yazı �şler� müdürü-ed�tör) sorum-
luluğunda çıkan derg�n�n 28. Sayısı �l ve �lçelerdek� ba-
y�lerde satışa sunuldu.

30 sayıdan oluşan derg�de 23 yazarın ş��r, makale, 
deneme türler�ndek� eserler�ne yer ver�ld�.

Güre Yerleşkes�ndek� rek-
törlük makamında gerçekle-
şen törende Rektör Can tara-
fından ün�vers�tey� b�r�nc�-
l�kle b�t�ren İslam� İl�mler 
Fakültes� Öğrenc�s� Met�n 
Türkmen, �k�nc� olan Görele 
Güzel Sanatlar Fakültes� Öğ-
renc�s� Melek Akd�n ve 
üçüncü olan İslam� İl�mler 
Fakültes� Öğrenc�s� Muham-
med Mustafa Yılmaz’a hed�-
yeler� takd�m ed�ld�.

Ün�vers�te b�r�nc�s�ne he-
d�yes� G�resun T�caret Sana-
y� Odası Başkanı Hasan Ça-

ÜNİVERSİTENİN BAŞARILILARINA BİLGİSAYAR
G�resun Ün�vers�tes�
Rektörü Prof. Dr. Yılmaz 
Can, ün�vers�teden
dereceyle mezun olan
öğrenc�ler ve a�leler�yle
b�r araya geld�. Ayrıca
toplantıda ün�vers�teden
dereceyle mezun olan
öğrenc�lere b�rer
d�züstü b�lg�sayar
hed�ye ed�ld�.

FINDIKTA AFLATOKSİN

Kaynak: İl Tarım ve Orman Müdürlüğü

Doğankent İlçe Jandarma
Komutanlığı, bayramda

köylerdek� çocukları unutmadı

kırmel�koğlu, �k�nc�s�ne G�-
resun T�caret Borsası Başka-
nı Hamza Bölük, üçüncüsü-
ne �se �sm�n� vermek �steme-
yen b�r hayırsever tarafından 
alındı.

Törende konuşan Yılmaz 
Can “Dereceye g�rerek 
mezun olan öğrenc�ler�m�z� 
kutluyorum, başarılarının de-
vamını d�l�yorum. 

Hed�yeler�n alınmasında 
emeğ� geçen �ş adamlarımı-
za da eğ�t�me yaptıkları 
katkı dolayısıyla teşekkür 
eder�m” ded�.

G�resun Val�s� Enver Ünlü ve 
eş� Sema Ünlü, 4 gün süren bay-
ram günler�nde çeş�tl� organ�zas-
yonlara katıldı. Val� ve eş� Türk�-
ye Harp Malulü Gaz�ler, Şeh�t 
Dul ve Yet�mler� Derneğ� G�re-
sun Şubes�'ne, G�resun Prof. Dr. 
A. İlhan Özdem�r Devlet Hasta-
nes�'nde tedav� gören vatandaşlar 
ve görev yapan personelle bay-
ramlaştı.

Val� Ünlü ve eş�, Çocuk Evle-
r� S�tes� Müdürlüğü’nde kalan ço-
cukları z�yaret ett� ve b�r süre soh-
bet ederek çeş�tl� hed�yeler verd�.

Ardından Teyyaredüzü Ma-
halles�nde bulunan Türk�ye Harp 
Malulü Gaz�ler, Şeh�t Dul ve Ye-
t�mler� Derneğ� G�resun Şube-
s�'ne z�yarette bulunan Val� Ünlü, 
dernek yönet�c�ler�, şeh�t yakın-
ları ve gaz�lerle bayramlaştı.

Son olarak G�resun Prof. Dr. 
A. İlhan Özdem�r Devlet Hasta-
nes�'ne de z�yarette bulunan Val� 
Enver Ünlü, hastanen�n ac�l bö-
lümünde tedav� gören vatandaş-
ların bayramını kutlayarak geç-
m�ş olsun d�lekler�nde bulundu. 
Hastane personel�n�n de bayra-
mını kutlayan Val� Ünlü, bayram 
gününde özver�yle çalışan perso-
nele çalışmalarında başarılar d�-
led�.

VALİ VE EŞİ BAYRAMI BÖYLE GEÇİRDİ

İZLER 96 YIL SONRA
YENİDEN YAYIMLANDI

Es-Seyy�d Mevlana Şeyh
Çağırgan İsma�l Hakkı Vel�, anıldı

fından okunan 120 adet 
hat�m, b�nlerce Yas�n, Mülk, 
Fat�ha, Ayet-el Kürs� ve 
İhlas sureler� okunup duaları 
yapılarak geçm�şler�m�ze ba-
ğışlandı. V�rüs salgınının tez 
zamanda g�der�lerek anma 
programlarımızın gelecek 
yıllarda daha gen�ş katılımla 
yapılmasını d�l�yor, katılım-
cılara ve emeğ� geçenlere te-
şekkür ed�yoruz” ded�.

Bu yıl etk�nl�k, Fevz� 
Çakmak Köyü Muhtarlığı, 
Alucra Fevz� Çakmak Köyü 
Kalkındırma Güzelleşt�rme 
Sosyal Yardımlaşma Derne-
ğ� ve Es-Seyy�d Mevlana 
Şeyh Çağırgan İsma�l Hakkı 
Vel� İl�m Kültür ve H�zmet 
Derneğ� tarafından düzen-
lend�.
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Halı Saha Futbol Federas-
yonu, dün açılan tesislerde 
yeni tip koronavirüsten (Ko-
vid-19) dolayı dikkat edilecek 
hususlarla ilgili bilgilendirme 
yaptı.

Halı sahalarda spor yapa-
cak olanlardan toplu taşıma 
yerine bisiklet ya da özel 
araç kullanmaları yönünde 
tavsiyelerde bulunan fede-
rasyon soyunma odaları ve 
duşların kullanıma açık olma-
sını yasakladı. Tesisler ve fut-
bol okulları antrenman alan-
larının her akşam düzenli ola-
rak temizliğinin ve dezenfek-

Türkiye Hentbol Kadınlar Süper Ligi’nde mücadele eden 
Görele Belediye Spor Kulübü, kadrosuna iki takviye daha yap-
mayı planlıyor.

Yeni sezon hazırlıklarına Cuma günü başlayacaklarını 
anımsatan baş antrenör Mehmet Ali Binen; “Takımımızdan 
beş oyuncumuz ayrıldı. Transferde Mardin Büyükşehir Ba-
şakspor forması giyen Milli kalecilerinden Serpil Abdioğlu ve 
sol oyun kurucu Süper ligin en başarılı oyuncularından Peri-
han Topaloğlu Acar'ı kadromuza kattık. Şartlarımıza uygun 2 
oyuncu daha almayı planlıyoruz. 18 kişilik kadromuzda bu 
sene 9 tane de alt yapıdan yukarıya oyuncu ekleyerek sezonu 
açmayı planlıyoruz. Giresun ve Görele’yi süper ligde en iyi şe-
kilde temsil etmek için elimizden geleni yapacağız. Umarım 
dünya üzerindeki pandemi olumsuzluğu sona erer ve tarafta-
rımızla birlikte Hentbol Süper Lig’inde güzel günleri beraber 
yaşarız” dedi.

Ligde kalma hedefiyle 
çıktığı yolu dördüncü sıra-
da tamamlayarak Play-off 
bileti alma başarısı göste-
ren ancak pandemi nede-
niyle altı maçlık seriyi oy-
nayamayan ekiplerden olan 
Batlamaspor, yeni sezona 
güçlü bir yönetim ve oyun-
cu kadrosuyla giriş yapmayı 
planlıyor.

Batlamaspor’da mevcut 
yönetimin güçlendirilmesi-
nin gündeme geldiği öğre-
nilirken, geçen sezona göre 
daha başarılı bir sezon ge-
çirilmesinin planlandığı ve 
kadronun bu doğrultuda 
oluşturulacağı ifade edildi.

Bölgesel amatör 
ligdeki temsilcileri-
mizden 1926 Bulan-
cakspor’da yeni sezon 
öncesinde büyük bir 
sessizlik hakim. Çok 
sıkıntılı bir sezon ge-
çiren ve düşme kor-
kusu yaşayan Kırmızı-
beyazlı ekipte yeni 
dönem öncesinde 
nasıl bir yol haritası 
çizileceği konusunda 
belirsizlik var. 1926 
Bulancakspor’da ta-
raftarlar yeni dönem-
de zirveye oynayan 
bir takım izlek istiyor.

Gençlik ve Spor Bakanlığı öncülüğünde hayata geçirilen 
"Yüzme Bilmeyen Kalmasın" projesi de tüm Türkiye'de başarıyla 
devam ediyor.

Öğrenciler tarafından oldukça ilgi gösterilen projede öğrenci-
lerin tamamına, insan sağlığına birçok faydası bulunan özelliklede 
gelişim çağındaki çocuklarımızın fiziksel ve ruhsal gelişimlerine 
destek olan yüzme sporu öğretilerek sağlıklı bir neslin yetiştiril-
mesi hedefleniyor. 81 ilde devam eden projede 2020 yılı sonuna 
kadar 1 milyon kişiye yüzme öğretilmesi hedefleniyor.

Halı sahalara duş ve soyunma odası yasağı
siyonunun yapılması, Tesisle-
re ulaşımda mümkün oldu-
ğunca toplu taşıma araçları 
yerine, bisiklet veya özel 
araçların kullanılmasına özen 
gösterilmesi, Maske kullanı-
mı ve pandemi konusunda 
tesis personellerine eğitim ve-
rilmesi. tesis çalışanları ara-
sındaki fiziksel mesafenin ko-
runması (en az 2 metre), 
Sporcuları, futbol okulları 
için, teknik adamları, (antre-
nör, teknik direktör, v.b ), 
tesis personelini COVID-19 
virüsünü başkalarına bulaştır-
malarını önleme yolları hak-
kında bilgilendirme amaçlı 
uyarıcı işaret ve levhaların 
asılması, Tesislerde bulunan 
tüm alanlardaki kapı kolları, 
tuvaletler gibi sık kullanılan 
alanların klozet kapakları ka-
patılarak günde birkaç kez 
dezenfekte edilmesinin sağ-
lanması istendi. Ayrıca hasta-
lıkla ilgili belirti gösterecek ki-
şilerin hastaneye taşınmadan 
önce bekletileceği bir izolas-
yon odası da hazır bulundu-
rulacak. Tesislerde ekipman-

Görele Beled�yespor
2 oyuncu daha alacak

Güçlü yönet�m, güçlü kadro

Yüzme
b�lmeyen
kalmasın

1926 Bulancakspor’da sess�zl�k
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Giresunspor’un Başkan 
Adayı Osman Çırak, seçimi ka-
zanmaları halinde dünyaca 
ünlü bir şirketin kulübe spon-
sor olacağını ifade etti.

Başkan Adayı Çırak; 
“Kongre öncesinde kesinlikle 
sponsorlarımın kimlerin ola-
cağını açıklamayacağım. Ge-
rekirse kongre günü gerekli 
açıklamayı genel kurulda ya-
parım ama şunu herkes bilsin 
ki Giresunspor’un Osman 
Çırak’ın başkanlığında kesin-
likle maddi en ufak bir sıkın-
tısı olmayacak. Cumartesi 
günü kongremiz var. Üyeleri-
miz yetkiyi bana verirse ilk işi-

Giresunspor’un Başkan adaylarından Hakan Ka-
raahmet, seçilmeleri halinde tüzük değişikliğine gi-
deceklerini ve bundan sonraki süreçte kimsenin ku-
lübe alacaklarına yönelik temlik koymayacağını 
ifade etti.

Başkan Adayı Karaahmet; “Seçilmemiz halinde 
tüzük değişikliği yapılacak. Bundan sonra yönetim-
ler kulübü gelirlerin %40'ından fazla borçlandıra-
mayacak. Bu miktarı aşan borçtan yönetim sorumlu 
olacak. Hiç bir kimse ‘Giresunspor’a şu kadar para 
verdim, temlik koyacağım’ dese de bunu yapamaya-
cak. Değiştireceğimiz tüzük ile kimsenin temlik 

koyma hakkı olmayacak” dedi. Kalıcı gelir kay-
nakları yaratacaklarını da dile getiren Karaah-

met, Giresunspor Store’nin daha büyük ve 
hak ettiği kalitede bir mekâna sahip olaca-
ğını da sözlerine ekledi.

Giresunspor’un Başkan 
Adaylarından Osman 
Çırak, bugüne kadar kulü-
bün bir lirasına bile temlik 
koymadığını ifade etti.

Başkan Adayı Çırak; 
“En son başkanlık yaptığım 
dönemde kulübe geçen 
param vardı. Benden son-
raki başkanımız Sayın 
Ömer Ülkü abimiz bu ko-
nunun şahididir. Ben ne o 
paraya temlik koydum, ne 
de kulübün bir lirasını 
aldım. Bu tür söylentiler 
sadece mide bulandırıyor” 
dedi.

Başkan adayı Çırak: “Giresunspor bizim dönemimizde altın yılını yaşayacak. Şunu herkes bilsin ki
Giresunspor’un Osman Çırak’ın başkanlığında kesinlikle maddi en ufak bir sıkıntısı olmayacak”

“Dünyaca ünlü
  sponsorla
  gel�yorum”

miz dünyaca ünlü sponsoru-
muz ile anlaşmamızı resmiye-
te dönüştürmek olacak” dedi.

LİSTEMİZ HAZIR
Genel kurulda aday olma 

kararı aldıktan sonra yönetim 
kurulunu oluşturduğunu 
ifade eden Başkan Adayı 
Çırak; “Benim listem hazır ve 
genel kurulda üyelerimiz lis-
temizde kimlerin olduğunu 
görecek. Kongre öncesinde 
sadece ziyaretler yapıyoruz. 
Dediğim gibi listemize son 

şekli vereli neredeyse bir 
hafta 10 gün oldu. Giresuns-
por bizim dönemimizde altın 
yılını yaşayacak. Hem kendi 
öz kaynaklarına değer ve-

recek, hem de kaliteli sporcu-
ları Giresunspor’a kazandıra-
cağız. Giresunspor’u çok 
güzel günler bekliyor” ifade-
lerini kullandı.

Karaahmet: “K�mse
teml�k koyamayacak”

Sadece
Del Valle

Giresunspor’da sözleşmesi sona eren 
oyunculardan sadece Del Valle transferine 
yön veren oyuncu oldu. Geride kalan se-
zonda Çotanak taraftarların sevgilisi olan 
Del Valle, geçtiğimiz günlerde Bandırmas-
por’a imza atmıştı. Bu oyuncunun haricin-
de sözleşmesi bitenlerden henüz başka bir 
takıma imza atan sporcu olmadı.

Çırak: “Teml�k
koymadım”

Süper Lig ekiple-
rinden Yeni Malat-
yaspor’un başkan 
adayı Ahmet Köse, 
seçilmesi halinde Gi-
resunspor’a destek 
olacak.

Bahçeşehir Uğur 
Eğitim Kurumla-
rı'nın ABD ve yurt 
dışındaki diğer faali-
yetlerini yöneten 
Köse, Giresun’un se-
vilen iş insanların-
dan Şaban Bulam’ın 
çok yakın arkadaşı. 
Köse’nin Malatyas-
por’da başkanlık kol-
tuğuna oturması ha-
linde Giresunspor’a 
da oyuncu transferi 
konusunda gerekli 
desteği vereceğini 
ilettiği öğrenildi.

Köse de destek olacak

Giresunspor’un yapacağı 
olağanüstü genel kurulda 
721 delegenin oy kullanabile-
ceği, belirtildi. 1 Ağustos ta-
rihine kadar üyelik vecibeleri-
ni yerine getirenlerin Cumar-
tesi günü yapılacak genel ku-
rulda seçme ve seçilme hakkı-
na sahip olduğu kaydedilir-
ken, diğer delegelerin ise üye-
liklerinin askıya alındığı ifade 
edildi.

721 üyen�n seçme hakkı var

Giresunspor yeni sezonda İstanbul ve 
İzmir deplasmanlarına üçer, Ankara ve 
Adana’ya ise ikişer kez gidecek.

Giresunspor’un mücadele ettiği ligde 
İstanbul takımlarından Ümraniyespor, İstan-
bulspor ve Tuzlaspor, İzmir takımlarından Al-
tınordu, Menemen ve Altay, Adana takımla-
rından Adanaspor ve Adana Demirspor, Balı-

3 kez İzm�r, 3 kez İstanbul’a

kesir ekiplerinden Balıkesirspor ve Bandır-
maspor, Ankara takımlarından Osmanlıspor 
ve Keçiörengücü de yer alıyor. Çotanaklar, 
bu takımların haricinde Boluspor, Eskişehirs-
por, Akhisarspor, Bursaspor ve Samsunspor 
deplasmanlarına da gidecek. Giresunspor’un 
yeni sezonda en yakın deplasmanı Samsuns-
por olacak.

Giresunspor’un eski başkan-
larından Mustafa Temel Boz-
bağ, sessizliğini sürdürüyor. Ye-
şil-beyazlı kulübün en uzun 
süre başkanlığını yapan Boz-
bağ’ın Cumartesi günü yapıla-
cak olan olağanüstü genel kurul 
öncesinde ağzından ‘çıt’ dahi 
çıkmıyor.

Bozbağ sessizliğini
sürdürüyor
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